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Abstract (en)
[origin: CN109667001A] A method and a device for operating a ring spinner. The invention relates to a method and a device for monitoring belt
tension of a drive belt of a ring spinner having a plurality of spinning positions, spindles of the ring spinner being frictionally driven by a circulating
tangential belt during spinning operation. According to the invention, the belt tension is provided to monitor of the tangential belt by means of a
sensor device. The sensor device is connected to a machine control system of the ring spinner, the belt tension data determined by the sensor
device being processed in the machine control system and visualized by means of a display.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft Verfahren bzw. eine Vorrichtung zur Überwachung der Riemenspannung des Antriebsriemens einer
Ringspinnmaschine, welche eine Vielzahl von Spinnstellen aufweist, deren Spindeln während des Spinnbetriebes durch einen umlaufenden
Tangentialriemen reibschlüssig angetrieben werden. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass die Überwachung der Riemenspannung des
Tangentialriemens durch eine Sensoreinrichtung erfolgt, die an eine Maschinensteuerung der Ringspinnmaschine angeschlossen ist, wobei die
durch die Sensoreinrichtung ermittelten Riemenspannungsdaten in der Maschinensteuerung verarbeitet und über ein Display visualisiert werden.
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